

6 天 老街懷舊文化之旅**3 星酒店**台北+桃園+台中+南投**



Day1 THU 出發地→台北

HOTEL*台北美麗殿酒店或同級

接機~酒店

抵達機場後由優秀導遊迎接，出機場後前往指定下榻酒店，桃園鄰近台北市，為台灣國門所在地。

Day2 FRI 台北-桃園 *早餐/自理老街/夜市自理

HOTEL*桃園大都會或同級

漁人碼頭~淡水老街~林口三井 OUTLET~桃園夜市

漁人碼頭~新北市政府近期開發成多功能休閒漁港，擁有美輪美奐的浮動碼頭及港區公園，最知名地標情人橋一覽美景。淡水老街~街道兩旁林立各種商店美食及古早味雜貨店和餅舖，必嘗小吃有阿婆鐵蛋、阿給魚丸湯、巨無霸冰淇淋、烤魷魚花枝丸等美食，充斥著台北人的兒時回憶。

Day3 SAT 桃園-台中 *早餐/午餐/夜市自理

HOTEL*台中博奇同級

日月潭風景區~文武廟~妮娜巧克力城堡(光雕秀+歐式服裝體驗)~邵族文化館~一中商圈

日月潭文武廟~熱門打卡景點，雄偉的中式宮廷建築，吸引不少人在此祈福點燈求籤詩，前方觀景平台可俯瞰整個日月潭美景。妮娜巧克力夢想城堡~原先只是一間坐落於 1755 公尺高山的小工坊，希望能將美味傳遞給更多人，因而打造歐洲古堡結合中古世紀洛可可的華麗設計，號稱台版的哈利波特霍格華茲城堡的美名，更是網友們激推的南投超夯打卡景點。日月潭風景區~全台最大內陸高山淡水湖泊，潭面碧綠群山環繞，風景猶如壯麗的山水畫。

Day4 SUN 台中-台北 *早餐/午餐/夜市自理

HOTEL*台北美麗殿酒店或同級

水產試驗所~松菸文創園區~台北 101(觀景台自費)~贈鳳梨酥 DIY~士林夜市

台北 101 大樓~2004 年至 2010 年世界第一高樓的美譽，並且是最高綠環保建築。

士林夜市~曾多次獲選為台灣代表夜市，也是台北市內最大及全台打卡次數最高的夜市地標。

Day5 MON 台北 *早餐/午餐/夜市自理

HOTEL*台北美麗殿酒店或同級

忠烈祠~天祿藝術館~西門町~大稻埕商圈~迪化街~寧夏夜市

西門町商圈~歷經百年歷久不衰，一直是台北人必玩必吃的旅遊勝地，並結合國際知名與台灣本地品牌掏寶的好去處。

大稻埕商圈~在 100 多年前為台北城最繁華的集散貨交易中心，現今以迪化街仍保有傳統巴洛克式及日式建築

寧夏夜市~2015 年獲得台北夜市之最冠軍的美名，整條街全是特色小吃，而且不重複

Day6 TUE 台北→甜蜜的家 * 早餐

早餐後，自由活動至時間到送往機場，搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

*上述行程僅供參考，正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主

風味餐：原住民風味、台式風味、台式涮涮鍋

台灣特產：山地特產中心、天祿藝術中心、珍珠、茶葉



Mango Vacations Sdn. Bhd. 芒果旅游有限公司 (1205544-W) (KPK/LN 8508)

No. 78-01 (1st Floor), Jalan Sierra Perdana 4/1,
Taman Sierra Perdana, 81750 Masai, Johor.

10am-6pm (Mon-Fri)

@MangoVacationsJB

+607-386 0128 +6011-2608 0128

enquiry@mangovacations.com.my

www.mangovacations.com.my

*Terms & conditions apply, please contact merchant for more information.

GV2-6D250704 Depart Every Thursday

6Days 5Night Cultural* Taipei+Taizhong+Nantou+Taoyuan*



Day1 THU Departure→Taipei

HOTEL* Taipei Merry Day Hotel or similar

Upon arrival, transfer to Taoyuan County- After check in, free at own leisure.

Day2 FRI Taipei-Taoyuan

*** B/X/X**

HOTEL* Taoyuan Metropolis Hotel or similar

Fisherman's Wharf~Tamsui Old Street~Linkou Mitsui Outlet~Taoyuan Night Market

Fisherman's Wharf ~ The New Taipei City Government recently developed it into a multi-functional leisure fishing port, with a beautiful floating pier and port park, and the most famous landmark Lover's Bridge for a great view.

Day3 SAT Taoyuan-Taizhong

*** B/L/X**

HOTEL* Palmer Hotel or similar

Sun Moon Lake Scenic Area~Wenwu Temple~Nina Chocolate Castle (Light Sculpture Show + European Clothing Experience)~Thao Culture Center~Yizhong Shopping District

Wenwu Temple ~ A popular check-in spot, the majestic Chinese palace architecture attracts many people to pray, light lanterns and ask for fortune-telling poems. The viewing platform in front overlooks the entire Sun Moon Lake.

Nina Chocolate Dream Castle ~ Originally just a small workshop located on a mountain 1,755 meters high, hoping to pass on the deliciousness to more people, so it built a European castle combined with the gorgeous design of medieval Rococo.

Day4 SUN Taizhong-Taipei

*** B/L/X**

HOTEL* Taipei Merry Day Hotel or similar

Pearl Factory~Songyan Cultural and Creative Park~Taipei 101 (observatory at own expense)~Free pineapple cake DIY~Shilin Night Market

Taipei 101~The world's tallest building from 2004 to 2010, and the tallest green building.

Shilin Night Market~has been selected as Taiwan's representative night market many times, and is also the largest night market landmark in Taipei and the most visited in Taiwan.

Day5 MON Taipei

*** B/L/X**

HOTEL* Taipei Merry Day Hotel or similar

Martyrs' Shrine~Tianlu Art Museum~Ximending~Dadaocheng Shopping District~Dihua Street~Ningxia Night Market

Ximending Shopping District~has been popular for hundreds of years and has always been a must-see and must-eat tourist destination for Taipei residents. It is also a good place to shop for internationally renowned and local Taiwanese brands.

Dadaocheng Shopping District~was the most prosperous distribution and trading center in Taipei City more than 100 years ago.

Ningxia Night Market~won the title of the best night market in Taipei in 2015. The whole street is full of special snacks, and there is no duplication.

Day6 TUE Taipei→Sweet Home

*** B ***

Sweet Home

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home!

*The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

SHOPPING STOP : Traditional Aboriginal Product, Tianlu Art Center, Pearl, Tea



Mango Vacations Sdn. Bhd. 芒果旅游有限公司 (1205544-W) (KPK/LN 8508)

No. 78-01 (1st Floor), Jalan Sierra Perdana 4/1,
Taman Sierra Perdana, 81750 Masai, Johor.

10am-6pm (Mon-Fri)

@MangoVacationsJB

+607-386 0128 +6011-2608 0128

enquiry@mangovacations.com.my

www.mangovacations.com.my

*Terms & conditions apply, please contact merchant for more information.